
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1251 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 16. juni 2016 

Stillet af: Pernille Skipper (EL)  

Er ministeren opmærksom på den relativt høje risiko for, at kommunerne 

fravælger at videreføre ordningen med stofindtagelsesrum, og vil ministeren 

oplyse, hvorvidt og i givet fald hvordan man fra regeringens side konkret har 

tænkt sig at forholde sig til, at det meget velfungerende tilbud er risiko for at 

blive tabt på gulvet, hvorved dyrebare erfaringer og indsatser vil gå tabt?  

(Spm. nr. S 1251). 

Begrundelse 

Den meget velfungerende ordning med stofindtagelsesrum som socialt- og 

sundhedsfagligt har medført en række positive forskelle på misbrugsområdet, 

er aktuelt dækket af den statslige medfinansiering til og med 2016, hvorefter 

det udfases i 2017. Derefter overgår stofindtagelsesrummene til fuld 

kommunal finansiering og forankring. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 16. juni 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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